

SONY®



PLAYSTATION®3

Memory Card Adaptor

記憶卡轉接器

Memory Card(메모리 카드) 어댑터

Instruction manual

使用說明書

사용설명서

2-899-845-32(1)

EN

Precautions

- Do not remove the USB cable, memory card (8MB) (for PlayStation®2) or the memory card while data is being transferred. Doing so may result in data loss.
- Some saved data may be copy-protected.
- Do not expose the product to high temperatures, high humidity or direct sunlight.
- Do not allow the product to come into contact with liquids.
- Do not put objects on the product.
- Do not throw or drop the product or subject it to strong physical shock.
- Do not touch or insert foreign objects into the connectors of the product.

How to Use

Use the memory card adaptor to copy saved data on a memory card (8MB) (for PlayStation®2) or a memory card to the PS3™ system's hard disk.

1 Connect the memory card adaptor to a USB connector on the PS3™ system.

Use the USB cable for use with the wireless controller.

2 Insert the memory card (8MB) (for PlayStation®2) or the memory card in the adaptor.

For details on how to copy the saved data, refer to the instructions for the PS3™ system.

LIMITATIONS OF LIABILITY

Other than as expressly set forth by Sony Computer Entertainment Korea Inc. ("SCEK") or Sony Computer Entertainment Hong Kong Limited ("SCEH") or any other Sony entity, or their suppliers or authorised service facilities, except to the extent prohibited by applicable laws, SCEK or SCEH or any other Sony entity, or their suppliers or authorised service facilities, shall not be liable for any damages, including special, incidental or consequential damages, or fees arising out of the use or inability to use this product.

"PS", "PlayStation" and "PLAYSTATION" are registered trademarks of Sony Computer Entertainment Inc. Also, "PS3" is a trademark of the same company.

"SONY" is a registered trademark, and "PS" is a trademark of Sony Corporation.

CT

使用前須知事項

- 請勿於遞送資料時，拔取已插入主機的 USB 連接線、PlayStation®2 專用記憶卡 (8MB) / 記憶卡。否則可能會導致資料毀損。
- 部分保存資料可能防拷。
- 請勿將本產品放在高溫、濕氣極重或受日光直射的場所。
- 請勿讓液體掉落至本產品。
- 請勿在本產品上放置任何物品。
- 請勿投擲、掉落本產品，且不可使其受到強烈的外力衝擊。
- 請勿觸摸或將異物插入本產品的端子部分。

如何使用

使用記憶卡轉接器，可將保存於 PlayStation®2 專用記憶卡(8MB) / 記憶卡之保存資料複製至插入 PS3™ 主機之硬碟。

- 1 將記憶卡轉接器插入 PS3™ 主機之 USB 連接端。
請使用與無線控制器隨附之 USB 連接線。
- 2 將 PlayStation®2 專用記憶卡(8MB)或記憶卡插入轉接器。
保存資料的複製方法等請參閱 PS3™ 主機隨附之使用說明書。

免責聲明

除 Sony Computer Entertainment Korea Inc. (簡稱 SCEK)、Sony Computer Entertainment Hong Kong Limited (簡稱 SCEH)、其他 Sony 相關單位，以及經其正式認可之製造廠商或售後服務機構已明文規定之項目外，對於任何由於使用或無法使用本產品而造成的損害(包括各種特殊、偶發或後果性損害)或所衍生的費用，除適用法律禁止外，SCEK、SCEH 或任何其他 Sony 相關單位或其正式認可之製造廠商或售後服務機構，概不承擔任何責任。

"PS"、"PlayStation"和"PLAYSTATION"為 Sony Computer Entertainment Inc. 之註冊商標。
"PS3"則為該公司之商標。
"SONY"為 Sony Corporation 之註冊商標。"SCE"則為該公司之商標。

KR

사용상의 주의

- 데이터가 전송되는 동안에는 USB 케이블 및 PlayStation®2 전용 Memory Card(메모리 카드) (8MB)/Memory Card(메모리 카드)를 빼지 마십시오. 데이터 파손의 원인이 됩니다.
- 저장 데이터에 따라서는 복사가 금지되어 있는 것이 있습니다.
- 고온 다습한 장소나 직사 광선이 비치는 곳에 두지 마십시오.
- 액체에 젖지 않도록 주의해 주십시오.
- 제품 위에 물건을 얹지 마십시오.
- 떨어뜨리거나 던지는 등 강한 충격을 주지 마십시오.
- 제품의 커넥터에 이물질이 들어가지 않도록 주의해 주십시오.

사용방법

PlayStation®2 전용 Memory Card(메모리 카드)(8MB)/Memory Card(메모리 카드)에 저장되어 있는 저장 데이터를 PS3™의 하드 디스크에 복사할 수 있습니다.

- 1 Memory Card(메모리 카드) 어댑터를 PS3™ 본체의 USB 단자에 연결합니다.
무선 컨트롤러용의 USB 케이블을 사용하여 연결합니다.
- 2 PlayStation®2 전용 Memory Card(메모리 카드)(8MB) 또는 Memory Card(메모리 카드)를 어댑터에 넣습니다.
저장 데이터의 복사 방법에 대한 자세한 내용은 PS3™의 사용설명서를 참조해 주십시오.

보증규정

- 보증규정은 당사 홈페이지(<http://www.playstation.co.kr/info/warranty>)에서 확인해 주십시오.
- 소비자 보호법에 의한 소비자 피해 보상기준에 준합니다.

면책

Sony Computer Entertainment Korea Inc. ("SCEK") 또는 Sony Computer Entertainment Hong Kong Limited ("SCEH")나 기타 Sony 관련 업체, 제품 공급자, 승인받은 서비스 업체는 별도로 명시된 경우 또는 법률 규정에 의해 면책이 인정되지 않는 경우를 제외하고, 본 제품을 사용하거나 사용할 수 없음으로 인해 일어난 특별손해, 부수적 손해, 결과적 손해 및 일체 비용에 대하여 책임을 부담하지 않으므로 양해하여 주시기 바랍니다.

"PS", "PlayStation", "PLAYSTATION"은 Sony Computer Entertainment Inc.의 등록상표입니다.
또한 "PS3"는 같은 회사의 상표입니다.
"SONY"는 Sony Corporation의 등록상표이며 "SCE"는 같은 회사의 상표입니다.

B급 기기 (가정용 정보통신기기)
이 기기는 가정용으로 전자파적합등록을 한 기기로서 주거지역에서는 물론 모든 지역에서 사용할 수 있습니다.

SONY

